
 

 

                                                 Eerste termijn Kadernota 2022 

 

In de afgelopen jaren hebben wij hele epistels geschreven over de Kadernota. Bedoeld als 

eerste termijn en bestemd voor onder de media. Onze ervaring is dat hiermee niets wordt 

gedaan en dus laten we het dit jaar maar achterwege. Het was verspilde energie en niemand 

zit er op te wachten. 

Wij bewaren onze bijdrage wel voor de raadszaal in het gemeentehuis.  

Wel dienen wij een behoorlijk aantal vragen in en wij verwachten van het college duidelijke 

en volledige antwoorden. We benadrukken dit omdat wij in het verleden te vaak halve 

antwoorden kregen of antwoorden waarmee je alle kanten op kon redeneren. 

Aan de hand van de antwoorden zullen wij onze bijdrage leveren tijdens de vergadering. 

Met vriendelijke groet, 

PVV Twenterand, 

 

Erik Veltmeijer.  


